
PROTOKOL Nr 6
z posiedzenia Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu,

kt6re odbylo sie w dniu 9 marca 2011 roku

"" ,- Il "A~!(IRADA t/\'l;\." j '\ lV\ Kl
AI. .J. Pli' uc,-:k1ego 95
05-270 MARKI

tel, (,~I-22) 781-10-03
Fax 781-13-78

uio]. Mazowieckie

o godzinie 1600 posiedzenie Komisji otworzyla i przywitala wszystkich zebranych
Wiceprzewodniczaca Danuta Swieczkowska. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci
stanowi zalacznik ill 1 do protokolu; nieobecni: P. Adamczyk) odczytala proponowany
porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Sprawa dotyczaca budowy nowego gimnazjurn W Markach, w tym:

- wydanie opinii 0 zalozeniach dotyczacych budowy ginmazjum.
5. Wypracowanie zasad dostepnosci miejskich i szkolnych obiekt6w sportowych.
6. Sprawy rozne,
7. Zakonczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wnioskOw w sprawie zmian porzadku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt 4. Sprawa dotrczaca budowv nowego gimnazjum w Markach, w trm: - wvdanie
opinn 0 zalozeniach dotvczacych budowv gimnazjum.

Burmistrz Janusz Werczynski wspomnial w kilku zdaniach 0 historii dot. przygotowaiJ. do
budowy ginmazjum w Markach. Bunnistrz przypomnial, iz poczatek przygotowaiJ. to rok
2006, wtedy w budzecie miasta Marki znalazly sie srodki na opracowanie programu
funkcjonalno uzytkowego oraz na opracowanie koncepcji gimnazjum wraz z infrastruktura
sportowa, Burmistrz podkreslil rowniez to, ze wtedy Rada Miasta Marki postanowila,
iz bedzie wybudowane na dzialce przy ul Wsp6lnej w Markach. W zwiazku z decyzja Rady
Miasta Marki firma Atelier ze Szczecina przygotowala program funkcjonalno uzytkowy oraz
koncepcje, majac na wzgledzie przezuaczenie w miejscowym planie zagospodarowania
przestrzennego i wszystkie ograniczenia w tym planie. Burmistrz podkreslil rowniez
o ogloszonym przez miasto przetargu na przygotowanie dokumentacji projektowej.
Zalacznikiem do specyfikacji istotnych warnnk6w zam6wienia byly zalozenia funkcjonalno
uzytkowe budynku ginmazjum wraz otoczeniem w Markach przy ul. Wsp6lnej. Drugi
zalacznik do specyfikacji okreslal zakres dokumentacji projektowej projektu budowlanego
i wykonawczego. Nastepnie zostal ogloszony przetarg, kt6ry zostal uniewazniony, Na
wspomniany przetarg wplynely oferty m.in. ciekawa oferte zlozyla pracownia projektowa
Portal z Warszawy.

Bunnistrz Janusz Werczynski przeslal poczta elektroniczna radnym analize pt. Koncepcja
zmian sieci szkol ginmazjalnych w Markach zwiazana z budowa nowego ginmazjum .
(zalacznik nr 2).

Burmistrz Janusz WerczyfJ.ski nawiazal w swojej wypowiedzi rowniez do decyzji Rady
Miasta Marki z przed kilku lat kt6ra podjela decyzje 0 budowie dw6ch ginmazj6w
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w Markach. Jedno gimnazjum mialo by swoja lokalizacje w czesci polnocnej a drugie
w czesci poludniowej.

Zdaniem Bunnistrza Janusza Werczynskiego w pierwszej kolejnosci powinno powstac
gimnazjum przy ul. Wsp6lnej w Markach a za kilka lub kilkanascie lat miasto powinno
przystapic do budowy gimnazjum w czesci poludniowej Marek. Bunnistrz podkreslil, iz jego
zdaniem gimnazjum przy ul. Wsp61nej powinno bye zaprojektowane na okolo tysiac uczniow,
aby mozna bylo zlokalizowac tam rowniez szkole ponad gimnazjalna,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przedstawil zaproszonego przez siebie goscia Pana
Aleksandra Panka Prezesa Narodowej Agencji Poszanowania Energii, kt6ry przedstawi na
posiedzeniu kornisji prezentacje zwiazana z metodami i materialami wykorzystywanymi przy
budowie szkol i przedszkoli w innych panstwach europejskich. Prezentacja m6wila glownie
o przykladach rozwiazan budynk6w edukacyjnych, jak rowniez przyklady rozwiazan
wentylacyjnych wykorzystywanych w tego typu budynkach. (zalacznik ill 3).

W dyskusji odnosnie prezentacji udzial wzieli radny Tadeusz Sklodowski , radny Dariusz
Pietrucha, radny Michal Jaroch, radna Agnieszka Luzynska, Przewodniczacy Rady Marcin
Piotrowski. Burmistrz Janusz Werczyriski. W dyskusji poruszane byly m. in. kwestie
dotyczace ewentualnego ogloszenia konkursu architektonicznego na projekt gimnazjum
i sugestii odnosnie funkcji gimnazjum i jego otoczenia.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze istnieje mozliwosc ogloszenia konkursu
architektonicznego na wykonanie projektu nowego gimnazjum w Markach. W tym wypadki
istnieje obowiazek wczesniejszego sporzadzenia programu funkcjonalno uzytkowego. Musi
zostac powolana komisja konkursowa, kt6rej czlonkami mega bye jedynie architekci.

Pkt 5. Wypracowanie zasad dostfpnosci miejskich i szkolnych obiekt6w sportowych.

Na posiedzenie Komisji przybyli zaproszeni goscie wicedyrektor Szkoly Podstawowej ill 2
w Markach Pani Renata Sobczak, przedstawiciele Rady Rodzic6w w Szkole Podstawowej ill

2 w Markach, dyrektor hali sportowo-widowiskowej w Markach przy ul. Duzej Pani Ewa
Stefanowska.

Wicedyrektor SP2 w Markach i przedstawiciele rady rodzic6w przy SP ill 2 w Markach
przybyli na posiedzenie Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu w sprawie pisma skierowanego do
dyrekcji Szkoly Podstawowej w Markach od Towarzystwa Sportowego Marcovia 2000.
Pismo dot. sprawy udostepniania klubowi Marcovia 2000 nowo wybudowanego boiska ze
sztuczna nawierzchnia przy SP 2 w Markach, na co zar6wno dyrekcja szkoly jak i rada
rodzic6w nie wyrazaja zgody.

W dyskusji udzial wzieli Wicedyrektor SP ill 2 w Markach Renata Sobczak, obecni
przedstawiciele Rady Rodzic6w przy SP ill 2, radny Grzegorz Miechowicz, radna Maria
Przybysz - Piwko, Burmistrz Janusz Werczynski. Tematy poruszane w dyskusji to m.in.
gwarancja boiska, mozliwosc korzystania z boiska przez uczni6w SP ill 2 jak rowniez
okoliczne dzieci i mlodziez, ewentualne odplatne korzystanie z boiska przez klub sportowy
Marcovia 2000.
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Zdaniem Burmistrza Janusza Werczynskiego klub sportowy Marcovia 2000 powinno miec
dostep do tego boiska ale w wymiarze takim kt6re nie bedzie ograniczalo dostepu uczniom
i osobom mieszkajacym w okolicy. Jednoczesnie Burmistrz uczula na zapisy w gwarancji
boiska.

Przewodniczacy Komisji Arkadiusz Werelich udzielil glosu Pani Dyrektor Hali
Widowiskowo-Sportowej przy ul. Duzej w Markach Ewie Stefanowskiej, kt6ra przedstawila
zakres dzialalnosci hali oraz koszty i dochody zwiazane z obiektem.

Pkt 6. Sprawy rozne.

Wiceprzewodniczaca Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu Danuta Swieczkowska,
poinformowala, ze do Przewodniczacego Rady wplynelo pismo od Burmistrza Miasta Marki
w sprawie zlozenia sprawozdania za rok 2010 z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli
na poszczeg61nych stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez Gmine
Miasto Marki z dnia 31 stycznia 2011 roku. (zalacznik ill 4).

Radny Dariusz Pietrucha zapytal Burmistrza jak bedzie wygladalo rozgraniczenie
w finansowaniu ginmazjum i liceurn po powstaniu nowego obiektu oswiatowego w Markach,
czy bedzie to mozliwe.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz wyodrebnienie koszt6w dla gimnazjum
liceurn bedzie bardzo trudne a przypuszcza rowniez, ze wrecz nie mozliwe.

Kolejnym pytaniem radnego Dariusza Pietruchy byla kwestia zawiazana ze zdewastowanym
chodnikiem przy ul. Granicznej w Markach, czy wlasciciel posesji zostal pociagniety do
odpowiedzialnosci.

Burmistrz Janusz Werczynski skierowal ta sprawe do Wydzialu Zarzadu Dr6g do Pana
Naczelnika Adama Stachonia, Pan Stachon sceptycznie odni6s1 sie co do uznania przez
wlasciciela posesji zasadnosci tego roszczenia. Burmistrz zobowiazal sie, ze zasiegnie
informacji na jakim etapie jest ta sprawa.

Radny Dariusz Pietrucha zapytal Burmistrza na jakim etapie jest przygotowanie listy ulic
w Markach przeznaczonych do remontu lub do ewentualnej naprawy nawierzchni 0 ktora to
liste prosil radny na Sesji rady Miasta 9 lutego 2011 roku.

Burrnistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz lista ta bedzie przygotowana na najblizsza
sesje.

Wiceprzewodniczaca Danuta Swieczkowska zapytala Burmistrza, czy do 23 marca 2011 roku
bedzie mozliwe przygotowanie zalozen programu funkcjonalno - uzytkowego do budowy
girnnazjum.

Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze bedzie w stanie zweryfikowac to w ciagu kilku
najblizszych dni.
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Nastepnie radny Michal Jaroch poprosil Burmistrza 0 interwencje w sprawie dziury przy
studzience telekomunikacyjnej przy ul. Zabkowskiej i poprosil 0 przekazanie Panu Adamowi
Stachoniowi, ze dziura ta powstala w wyniku prac gazowni.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze zna til sprawe i interweniowal
w Telekomunikacji Polskiej w kwestii naprawy tej studni ktora jest jej wlasnoscia, ale
Burmistrz potwierdzil, ze zajmie sill tit sprawa,

Wiceprzewodniczaca poinformowala rowniez 0 kolejnym posiedzeniu Komisji Oswiaty,
Kultury i Sportu w dniu 23 marca 2011 roku 0 godzinie 15°°.

Pkt. 9. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 19°0 Wiceprzewodniczaca Daouta Swieczkowska zamknela posiedzenie Komisji
Oswiaty, Kultury i Sportu.

Protokolowala
Anna Broma

SPECJALISTA

~
AnlHl Brome

Wiceprzewodniczaca Komisji
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Daouta Swieczkowska

4


